



**ANNOUNCEMENT  
No. 18 / 2567**

**Launch of E-Visa Application Platform system starting from 1 January 2025  
and Termination of in-person Visa Application**

In pursuance of the Royal Thai Embassy's Announcement No. 17 / 2567 dated 8 December 2024, the Embassy wishes to announce that the Embassy will launch an e-visa application platform starting from 1 January 2025 and will therefore terminate in-person visa application at the Embassy from 25 December 2024 onward. Details are as follow:

1. Visa applicants must use the new online e-visa platform to submit their applications: <https://www.thaievisa.go.th>.
2. It is no longer required for applicants to submit their passports and original supporting documents in person at the Royal Thai Embassy.
3. Upon approval of the e-visa application, applicants will receive a confirmation via email.
4. A printed copy of the confirmation email must be presented to an airline at a departure port and to Thai immigration upon arrival in Thailand.
5. The Embassy accepts in-person visa application until 24 December 2024, and therefore there will be no visa application service from 25 to 31 December 2524.

For further inquiries, please reach out to the Embassy's hotline at +965 6071 9888.



12 December B.E. 2567 (2024)



## اعلان

الرقم: 18/2567

اطلاق نظام منصة تقديم طلبات التأشيرة الإلكترونية (E-Visa) اعتباراً من 1 يناير 2025  
وإنتهاء تقديم طلبات التأشيرة شخصياً

\*\*\*\*\*

الحاقاً باعلان سفارة مملكة تايلاند رقم 2567/17 بتاريخ 8 ديسمبر 2024، تود السفارة أن تعلن أنها سوف تطلق منصة تقديم طلبات التأشيرة الإلكترونية (E-Visa) اعتباراً من 1 يناير 2025، وبالتالي سيتم إنهاء خدمة تقديم طلبات التأشيرة شخصياً في السفارة اعتباراً من 25 ديسمبر 2024 وما بعدها. التفاصيل كالتالي:

1. علي المتقدمين بطلبات الحصول علي تأشيرة استخدام منصة التأشيرة الالكترونية الجديدة لتقديم طلباتهم: <https://www.thaievisa.go.th>.
2. لم يعد مطلوباً من المتقدمين بطلب للحصول علي تأشيرة تسليم جوازات سفرهم والمستندات الأصلية ذات الصلة شخصياً الي سفارة مملكة تايلاند.
3. عند الموافقة علي طلب التأشيرة الالكترونية، سيتلقى المتقدم تأكيداً بالموافقة عبر البريد الالكتروني.
4. يتوجب تقديم نسخة من رسالة التأكيد الالكترونية المرسلة عبر البريد الالكتروني إلى شركة الطيران في المطار عند المغادرة وإلى مسؤولي الهجرة التايلانديين في تايلاند عند الوصول.
5. ستقبل السفارة طلبات الحصول علي تأشيرة شخصياً حتى تاريخ 24 ديسمبر 2024، وبالتالي ستتوقف خدمة طلبات التأشيرة في السفارة من تاريخ 25 - 31 ديسمبر 2024.

من أجل مزيد من الاستفسارات، يرجى الاتصال بقسم التأشيرات في السفارة على رقم الهاتف +965 60719888

